ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО
Уважаемые коллеги, приглашаем Вас принять участие в Международном научно-практическом семинаре «Средства массовой коммуникации как инструмент воспитания подростков и юношества», который состоится 20-21 декабря 2018 года  в Институте «Высшая школа журналистики и массовых коммуникаций» СПбГУ. 

Цель семинара
Усилиями экспертного сообщества специалистов, работающих в сфере средств массовой коммуникации, ориентированных на подростков и юношество, определить пути и инструменты создания соответствующего информационного пространства (контента) для данной целевой аудитории.

В рамках семинара планируется проведение пленарного заседания,  работа секций и круглые столы по следующим темам: 
Пленарное  заседание:

· Мониторинг современной ситуации на рынке СМК для подростков и юношества (сколько, какие, источники финансирования).

· Новые медиа (интернет-СМИ, цифровые медиа) для подростковой  и юношеской целевой аудитории.
· Есть ли место идеологии в работе с молодежью?  СМК как инструмент идеологии
20 декабря 2018 г.
Секция 1. Советский  и современный зарубежный опыт СМК как инструмента  воспитания подрастающего поколения.

Секция 2. Психолого-педагогический аспект  влияния СМК на  представителей подросткового  и юношеского возраста 

Секция 3. Современные актуальные проблемы создания и функционирования СМК для подростков и юношества.   

21 декабря 2018 г.

Секция 4. Финансовый и правовой аспекты  деятельности  СМК для подростков и юношества.    

Круглый стол:  Обсуждение Проекта Федеральной целевой программы «Средства массовой коммуникации как инструмент воспитания подростков и юношества»  и  перспективы ее реализации                      

Круглый стол: Проблема цензуры и самоцензуры в молодежных СМИ. Возможны ли "взрослые" темы  в подростковых и юношеских СМК? 

Контактная информация:
Информация о семинаре размещена на официальном сайте Института «Высшая школа журналистики и массовых коммуникаций»  СПбГУ    http://jf.spbu.ru/actions/8261.htm
По вопросам участия в семинаре  обращаться по тел:   +7-921-936-18-05

Контактное лицо: Игорь Скрипюк, заместитель председателя программного комитета 
Information letter

Dear colleagues, we are pleased to invite you to take part in the International scientific and practical seminar "Mass communication as a tool of education of teenagers and youth", which will be held on December 20-21 2018 at the Institute "School of journalism and mass communications" of St. Petersburg State University.
Seminar objective

Identification of ways and tools to create an appropriate information space (content) for the target audience via the efforts of the expert community of working in the field of mass communication specialists focused on teenagers and youth.
Within the framework of the seminar it is planned to hold a plenary session, sections and round tables on the following topics:
Plenary session:

• Monitoring of the current situation in the mass communication market for teenagers and young people (number, variety, sources of funding).

• New media (Internet media, digital media) for adolescent and youth target audiences.

• Is there a place for ideology in working with young people? Mass communication as a tool of ideology
December 20, 2018

Section 1. The Soviet and contemporary foreign experience of mass communication as a tool for educating the younger generation.

Section 2. Psychological and pedagogical aspect of the influence of mass communication on teenagers and young people

Section 3. Current actual problems of the creation and functioning of mass communication for teenagers and young people.

December 21, 2018

Section 4. Financial and legal aspects of mass communication for teenagers and youth.
Round Table: Discussion of the Draft Federal Target Program “Mass communication as a tool for educating teenagers and youth” and the prospects for its implementation

Round Table: The problem of censorship and self-censorship in the youth media. Are “adult” topics acceptable in adolescent and youth mass communications?
Contact information:

Information about the seminar is available on the official website of the Institute "School of journalism and mass communications" of St. Petersburg State University:     http://jf.spbu.ru/actions/8261.htm
About participation in the seminar: +7-921-936-18-05
Contact person: Igor Skripyuk, Vice-Chairman of the Program Committee

